
      Zápisnica  zo zasadnutia Rady školy zo dňa 16.12.2024    

Zúčastnení: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program zasadnutia:  

1. Privítanie 

2. Návrh o prerokovaní rozvoja koncepcie športu na SŠŠ TN 

3. Diskusia 

4. Schválenie návrhu rozvoja koncepcie športu na SŠŠ v TN 

5. Záver 

6. Uznesenie 
 

 

K bodu 1:  Zúčastnených členov Rady školy aj hostí pani riaditeľku PaedDr. PhDr. 

Ivetu Petríkovú Rosinovú, PhD., MHA a zástupkyňu pre vzdelávaciu činnosť pani 

RNDr. Evu Turoňovú a hostí trénerov jednotlivých športov som privítala ako 

predsedkyňa Rady školy. Zoznam zúčastnených je podľa priloženej prezenčnej 

listiny.  

K bodu 2: Predsedkyňa Rady školy pri SŠŠ v Trenčíne odovzdala slovo pani 

riaditeľke PaedDr. PhDr. Ivete Petríkovej Rosinovej, PhD., MHA. Tá všetkých 

zúčastnených privítala a oboznámila, že zasadnutie bolo zvolané na základe podnetu 

zriadovateľa SŠŠ v Trenčíne TSK. Návrh rozvoja koncepcie športu prednesol pán 

Marek Kardoš- tréner športu volejbal. Oboznámil všetkých prítomných s návrhom 

rozvoja koncepcie, prešiel všetky body obsiahnuté v danom navrhovanom 

dokumente. Zúčastnení mali možnosť vyjadriť svoje dotazy a pripomienky 

k prednesenému návrhu.. 

K bodu 3: Do diskusie sa ako prvý zapojil pán rektor Trenčianskej univerzity 

Alexandra Dubčeka v TN doc. Ing. Jozef Habánik, PhD.Pýtal sa, prečo je malý 

záujem o šport cyklistiku na škole. K tomuto dotazu sa vyjadril pán tréner cyklistiky 

Roman Broniš. Ten vidí dlhodobý problém v tom, že sú potrebný dvaja treneri na 

trénovanie tohto športu v škole, máme len jedného. Vyjadril sa, že pani riaditeľka 

PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA vraj ponúkla túto pracovnú 

pozíciu za plat 500 eur plus živnosť. Následne sa k tomuto vyjadrila pani riaditeľka 

a vysvetlila situáciu z ekonomického hľadiska. Ďalší problém, ktorý pán Roman 

Broniš uviedol vidí v materiálovo-technickom zabezpečení tohto športu. Do diskusie 

sa zapojil aj hosť Martin Opatovský- tréner športu hokej. Ten sa vyjadril k tomu, že 

jeho ako trénera platí škola tiež len podľa pracovnej dohody sumou 450,-eur 

mesačne a zvyšok platu financuje hokejový klub Dukla Trenčín. Do ďalšej diskusie sa 

zapojila aj vedúca odboru školstva pani Ing. Martina Knappová spolu  s pánom 

rektorom doc. Ing. Jozefom Habánikom, PhD. Obidvaja navrhli, že sa treba zamerať 

na vzájomnú DOHODU medzi školou a organizáciou slovenskou cyklistickou 

federáciou a tak hladať cestu k vyriešeniu uvedených problémov.  



Na záver diskusie oboznámila pani zástupkyňa pre vzdelávaciu činnosť RNDr. Eva 

Turoňová, že na základe odporúčaní školskej štátnej inšpekcie boli prepracované 

učebné osnovy športovej prípravy športu cyklistika. Dohodla sa so zúčastnenými 

členmi RŠ, že pôvodné aj upravené učebné osnovy pošle predsedkyňa Rady školy 

Mgr, Zdenka Kulichová členom na schválenie per rollam. 

 

K  bodu 4: Pristúpili sme k hlasovaniu za schválenie prednesenému návrhu rozvoja 

športovej koncepcie  SŠŠ v TN . Hlasovali prítomní členovia Rady školy pri SŠŠ 

v Trenčíne v počte 10 zúčastnených. 

Priebeh hlasovania: 

Prítomných členov: 10        Za: 10                        Proti: 0               Zdržali sa: 0 

K bodu 5: Mgr. Zdenka Kulichová  poďakovala prítomným za účasť. 

K bodu 6: Uznesenie:  

Rada školy na svojom zasadnutí dňa 16.12.2024 berie na vedomie a odporúča 

zriadeľovateľovi  schváiť predložený:  

Návrh rozvoja koncepcie športu SŠŠ v Trenčíne 

Rada školy berie na vedomie: 

 Návrh rozvoja koncepcie športu SŠŠ v Trenčíne 

 

V Trenčíne dňa 16.12. 2024                                 Zapisovateľ: Mgr. Zdenka Kulichová     

                                                                              Overovateľ:       


